

Date	Question #	Question	Response from Canada Réponse du Canada
03 October 2023	#1 (EN)	To confirm, all indoor cameras are also being requested to be PTZ capable?	The required capabilities for all cameras including both indoor and outdoor camera is outlined at the Annex A – Statement of Requirement, para 2.3.2.1
03 Octobre 2023	#1 (FR)	Pour confirmer, toutes les caméras intérieures doivent également être compatibles PIZ ?	Les capacités requises pour toutes les caméras, y compris les caméras intérieures et extérieures, se trouve à l'annexe A – Énoncé des besoins, paragraphe 2.3.2.1 .
03 October 2023	#2 (EN)	We want to confirm...you are looking for 2 x VR's... 1 for each site...is this correct?	The required number of VR's is outlined at the Annex A – Statement of Requirement, para 2.3.3. The requirement describes a request for one (1) VR for each of the two (2) Building zones – therefore the requirement is for two (2) VR's .
03 Octobre 2023	#2 (FR)	Nous voulons confirmer... vous recherchez 2 x VR... 1 pour chaque site... est-ce correct ?	Le nombre requis de VR est indiqué à l'Annexe A – Énoncé des Besoins, paragraphe 2.3.3 . Le besoin décrit une demande pour un (1) VR pour chacune des deux (2) zones de construction – le besoin est donc pour deux (2) VR .